
 

Protokół Nr XXII/20 z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 23 września 2020 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 12 00 

Godzina zakończenia – 13 15 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda, oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 w sesji uczestniczy 13 radnych (nieobecny: 

Wiceprzewodniczący Janusz Ferenc, Radny Marek Bidziński), co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Lista gości stanowi - załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska - Wójt Gminy Nowa Ruda, 

b) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

c) Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych, 

d) Danuta Radzik Dyl – Zastępca Kierownika Ref. Oświaty i Spraw Społecznych. 

Ad.I.1 Zmian nie zgłaszano, w związku z tym przystąpiono do realizacji porządku obrad, który 

przedstawia się, co stanowi - załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 4 sierpnia 2020 roku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 sierpnia 2020 roku. 

II. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 2020, 

2. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

3. zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie opadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

4. w sprawie udzielenia w roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 



 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na terenie 

Gminy Nowa Ruda, 

5. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Sokolec w gminie Nowa Ruda, 

6. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Nowa Ruda na czas nieoznaczony oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

7. w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020 -2023 w ramach uzupełnienia 

składu. 

III. Pisemne interpelacje, zapytania. 

IV. Wolne wnioski i sprawy różne. 

V. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VI. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.I.2 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XX sesji Gminy 

Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Nowa 

Ruda z dnia 4 sierpnia 2020 roku:  

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 



 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” przyjęła protokół z XX sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.I.3 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXI sesji Gminy 

Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Nowa 

Ruda z dnia 12 sierpnia 2020 roku:  

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” przyjęła protokół z XXI sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.II.1 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że projekt uchwały zawiera w 

swej treści dwa podstawowe założenia: zmiany w zakresie planu dochodów i wydatków w zakresie 

przedstawionym w uzasadnieniu oraz zmianę planu przychodów i rozchodów związaną z 

umorzeniem części pożyczki przyznanej przez WFOŚiGW we Wrocławiu na dofinansowanie zadania 

pn. „Ograniczenie niskiej emisji spalin na obszarze województwa dolnośląskiego – Gmina Nowa 

Ruda”. Uchwałą nr 248/2020 z dnia 15 lipca 2020 roku Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 



 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu umorzył – na wniosek Gminy Nowa Ruda – 

niespłaconą część pożyczki przeznaczonej udzielonej zgodnie z umową 076/P/OA/WB/2018. 

Wartość umorzenia to kwota 36 426,43 zł. Wszystkie szczegóły zostały zawarte w uzasadnieniu do 

uchwały i stanowiły przedmiot analizy na Komisji Budżetu i Finansów, która obradowała w dniu 

dzisiejszym. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie 13 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 177/XXII/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 

2020. 

Ad.II.2 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że przede wszystkim 

uaktualniono dane w zakresie budżetu do zmian wprowadzonych uchwałą w sprawie zmian w 

budżecie na rok 2020, a także wprowadzono do wykazu przedsięwzięć zadanie wieloletnie pod 

nazwą Dotacja celowa dla Centrum Kultury Gminy Nowa Ruda na realizację zadania "Przebudowa i 



 

doposażenie obiektów instytucji kultury w Gminie Nowa Ruda" z uwagi na otrzymane przez 

jednostkę dofinansowanie w ramach środków ZIT AW na lata 2014-2020. Projekt zakłada prace na 

dwóch budynkach: w siedzibie CK oraz w budynku w Dzikowcu nr 95.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 178/XXII/20 w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa 

Ruda. 

Ad.II.3 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że uwzględniając konieczność 

zapewnienia prawidłowego złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wprowadza zmiany w uchwałach w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Zmiana wynika z faktu zmiany siedziby Urzędu Gminy 

Nowa Ruda. Siedziba Urzędu Gminy Nowa Ruda mieściła się przy ul. Niepodległości 1 w Nowej 

Rudzie, w chwili obecnej mieści się przy ul. Niepodległości 2 w Nowej Rudzie. 



 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 179/XXII/20 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie opadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

Ad.II.4 Zastępca Kierownika Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Danuta Radzik-Dyl 

poinformowała, że Rada Gminy Nowa Ruda  w dniu 22 kwietnia 2008 roku podjęła uchwałę 

131/XVIII/08 Rady Gminy Nowa Ruda w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych na terenie Gminy Nowa Ruda. Stosownie do  § 6 ust.5  tej uchwały 

wyboru beneficjenta dokonuje Rada Gminy Nowa Ruda na podstawie wniosku Wójta Gminy Nowa 

Ruda sporządzonego w oparciu o protokół komisji konkursowej, po wyrażeniu opinii przez komisję 

Rady Gminy Nowa Ruda właściwą do spraw kultury oraz komisję właściwą do spraw budżetu. 



 

Biorąc pod uwagę powyższe Rada Gminy Nowa Ruda zobowiązana jest do podjęcia odrębnej 

uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Nowa Ruda w danym roku kalendarzowym dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych na terenie Gminy Nowa Ruda. Przedmiotowa uchwała oznacza nie 

tylko potrzebę zapewnienia przez gminę Nowa Ruda właściwej skutecznej ochrony 

konserwatorskiej zabytków będących świadectwem historii Gminy Nowa Ruda, ale także realizację 

zasad jawności w zakresie wykonywania zadań publicznych oraz stanowi dla władz Gminy Nowa 

Ruda podstawę do dysponowania środkami publicznymi. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 180/XXII/20 w sprawie udzielenia w roku 2020 dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 



 

zabytków położonych na terenie Gminy Nowa Ruda. 

Ad.II.5 Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska oddała głos Panu Edwardowi Śledziowi, 

który poinformował, że przedkładany do uchwalenia na dzisiejszej sesji miejscowy planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi SOKOLEC został sporządzony w trybie art. 17 ustawy 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Rozpoczęcie prac nastąpiło na podstawie 

uchwały nr 101/XVII/11 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 17 listopada 2011r.  Procedura opracowania 

miejscowego planu została rozpoczęta w 2012 roku.  Z uwagi na brak spójności przewidywanych 

rozwiązań planistycznych z ustaleniami obowiązującego w tym okresie "Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowa Ruda" - prace nad miejscowym planem 

zostały wstrzymane. Wznowiono je w kwietniu 2020r po uchwaleniu nowego Studium, które 

umożliwia realizację przedsięwzięcia objętego miejscowym planem polegającego na możliwości 

zlokalizowania w jego granicach obiektów usługowych i urządzeń z zakresu obsługi ruchu 

turystycznego, sportu i rekreacji związanej ze sportami zimowymi. Powierzchnia terenu objętego 

przedmiotowym dokumentem wynosi ok. 1,8 ha. Teren położony jest przy granicy administracyjnej 

z gminą Walim, teren wsi Rzeczka. Projekt regulacji zawartych w miejscowym planie  odnosi się 

m.in. do następujących zagadnień: ustalenia przeznaczenia terenu w sposób zapewniający 

podniesienie jego atrakcyjności, zarówno pod względem przestrzennym, jak i ekonomicznym, 

rozstrzygnięcia w zakresie zagadnień komunikacyjnych, ochronę środowiska przyrodniczego. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Janusz Maślanka poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos:  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 



 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 181/XXII/20 w sprawie udzielenia w roku 2020 dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków położonych na terenie Gminy Nowa Ruda. 

Ad.II.6 Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska poinformowała, że zgodnie z art. 37 ust. 4 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tj. Dz. U. z 2020 r. poz. 65; zm.: 

Dz. U. z 2020 r. poz. 284 i poz. 782) do kompetencji Rady Gminy należy wyrażenie zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawierania umów użytkowania, najmu i dzierżawy, 

zawieranych na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

Radny Gminy Nowa Ruda Zbigniew Wacławik zapytał, czego dotyczy ta dzierżawa ? 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że dotyczy to jednej działki 

wskazanej w projekcie. Wójt dopowiedziała jeszcze, że wszystkie nieruchomości gruntowe na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata muszą być procedowane przez Radę Gminy. 

Więcej pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Janusz Maślanka poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 



 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 182/XXII/20 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Sokolec w gminie Nowa Ruda. 

Ad.II.7 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-

2023 w ramach uzupełnienia składu. Poinformowała, że Zespół dla przygotowania wyboru 

ławników na kadencję 2020-2023 (zwany dalej Zespołem) został powołany uchwałą Nr 169/XIX/20 

Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania 

wyboru ławników w ramach uzupełnienia składu na kadencję 2020-2023, w składzie: 

1. Stanisław Wasłowicz - przewodniczący Zespołu; 

2. Zbigniew Wacławik - zastępca przewodniczącego Zespołu; 

3. Marcin Antosik - sekretarz Zespołu; 

4. Janusz Maślanka - członek Zespołu;  

Zadaniem Zespołu było przygotowanie i przedstawienie Radzie Gminy Nowa Ruda, przed przystą-

pieniem do wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, opinii  

o zgłoszonym kandydacie, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych 

w ustawie z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Po zapoznaniu się ze złożoną kartą zgłoszenia kandydata na ławnika sądowego do Sądu Rejono-

wego w Kłodzku wraz z wymaganymi załącznikami – Zespół działając pełnym 4- osobowym składzie 

dokonał analizy zgłoszenia kandydata do Sądu Rejonowego w Kłodzku. 

Zgłoszenia: Do orzekania do Wydziału Pracy: Michalak Magdalena została zgłoszona przez Prezesa 

Sądu Rejonowego w Kłodzku. 



 

Przewodnicząca poinformowała, że zespół wydał opnię pozytywną, proszę przewodniczącego 

Zespołu o przedstawienienie opnii. 

Przewodniczący Zespołu dla przygotowania wyboru ławników Stanisław Wasłowicz odczytał treść 

opinii cyt. „Zespół szczegółowo przeanalizował także informację z dnia 16 lipca 2020 r. pismo  

nr WK-IV-5401-177/20 Komendanta Wojewódzkiego Policji we Wrocławiu, która wpłynęła 

do tut. urzędu w dn. 22 lipca 2020 r. na wniosek Rady Gminy Nowa Ruda, która uchwałą Nr 

170/XIX/20 z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Poli-

cji informacji o kandydatach na ławników upoważniła Przewodniczącego Rady Gminy Nowa Ruda 

do przesłania do Komendanta Wojewódzkiego Policji danych osobowych kandydatów na ławników 

i zasięgnięciu informacji o kandydatach. Zespół po dokonaniu analizy zgłoszeń stwierdza, że kandy-

dat do Sądu Rejonowego w Kłodzku do orzekania w sprawach Wydziału Pracy Michalak Magdalena 

do Sądu Rejonowego w Kłodzku, zgłoszony przez Prezesa Sądu Rejonowego w Kłodzku spełnia wy-

mogi określone w art. 158. § 1 ustawy. Zespół stwierdza, opierając się na informacjach zawartych 

w zgłoszeniu, w tym szczególnie w karcie zgłoszenia, że kandydata nie dotyczą okoliczności, o któ-

rych mowa w art. 159 ustawy”. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skrutacyj-

nej. 

Przewodnicząca Bożena Sołek-Muzyka zgłosiła Radnego Marcina Antosika, który wyraził zgodę. 

Radny Marcin Jaliński zgłosił Radnego Kamila Sawickiego, który wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie pierwsze zgłoszenie na przewodniczącego: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 



 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” przyjęła wniosek. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie drugie zgłoszenie na przewodniczacego: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik – wstrzymuję się 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec – wstrzymuję się 

4) Mirosław Dziedzic – wstrzymuję się 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński – wstrzymuję się 

8) Kazimierz Łaba – wstrzymuję się 

9) Wacław Łukasiewicz – wstrzymuję się 

10) Janusz Maślanka -wstrzymuję się 

11) Kamil Sawicki – wstrzymuję się 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz – wstrzymuję się 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – 4 głosami „za” przy 9 

głosach „wstrzymujących się i 0 głosach „przeciw” przyjęła wniosek. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie dwóch kandydatów na Członków Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodnicząca Bożena Sołek-Muzyka zgłosiła Radnego Kamila Sawickiego, który wyraził zgodę. 

Radny Zbigniew Wacławik zgłosił Radnego Kazimierza Łabę, który wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze inne kandydatury. Nie było więcej zgłoszeń. 



 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zgłoszenie na członka komisji skrutacyjnej Radnego 

Kamila Sawickiego: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki – wstrzymuję się 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – 12 głosami „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się i 0 głosach „przeciw” przyjęła wniosek. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zgłoszenie na członka komisji skrutacyjnej Radnego 

Kazimierza Łabę: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński – wstrzymuję się 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 



 

11) Kamil Sawicki – za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – 12 głosami „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się i 0 głosach „przeciw” przyjęła wniosek. 

Przewodnicząca poprosiła o przystąpienie Komisji Skrutacyjnej do pracy oraz o godz. 12 40 

zarzadziła przerwę w obradach i poddała wniosek pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada 

Gminy – jednogłośnie, 13 głosami „za” przyjęła wniosek. 

Obrady XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda wznowiono o godz. 12 45 i przystąpiono do realizacji 

porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Marcin Antosik poinformował, że radny dokonuje wyboru 

poprzez postawienie przy nazwisku każdego kandydata znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” 

opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się w ten 

sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika. 



 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej sprawdzili urnę przed przystąpieniem do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodnicząca o godz. 13 00 zarządziła przerwę w obradach w związku z pracą Komisji 

Skrutacyjnej i poddała wniosek pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos: 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” przyjęła wniosek. 

Obrady XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda wznowiono o godz. 13 05 i przystąpiono do realizacji 

porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Marcin Antosik przedstawił wyniki głosowania. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z p pkt 7 części uchwałodawczej porządku obrad 

XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda stwierdza się, że Rada Gminy Nowa Ruda podczas głosowania 

niejawnego ilością 12 głosów „za” przy 0 głosach „wstrzymujących się” oraz 1 głosie „przeciw” 

podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020 -2023 w ramach 

uzupełnienia składu. 

Ad.III Brak pisemnych interpelacji, zapytań. 



 

Ad.IV Radny Gminy Nowa Ruda Marcin Jaliński zapytał w sprawie pism złożonego przez 

mieszkańców dotyczącego kładki w miejscowości Ludwikowice Kłodzkie. 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że ten temat został poruszony na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Odczytała treść opinii komisji co stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Radny Gminy Nowa Ruda Mirosław Dziedzic zapytał, kto powinien czyścić łapacze wody, które 

zostały zasypane piaskiem ? 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że mogą to wykonać pracownicy interwencyjni. 

Radny Gminy Nowa Ruda Marcin Jaliński zapytał, o rozwiązanie uprzątnięcia zapełnionych koszy na 

śmieci ? 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że z tego co się orientuje na teren wsi jest zatrudniony w 

ramach robót publicznych. 

Radny Gminy Nowa Ruda Wacław Łukasiewicz zapytał, czy coś wiadomo w sprawie autobusów do 

szkół ? 

Radny Gminy Nowa Ruda Kamil Sawicki odpowiedział, że podczas posiedzenia na komisji rewizyjnej 

przedstawiono kilka kursów. Niektóre kursy nie są rentowne. PKS w Kłodzku nie będzie realizował 

dodatkowych kursów. Radny przekazał zainteresowanym informację z posiedzenia co stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Radny Gminy Nowa Ruda Wacław Łukasiewicz zapytał czy jest możliwość zorganizowania 

awaryjnego autobusu ? Dopowiadając, że należy brać pod uwagę, że kursy nie będą opłacalne ale 

trzeba szukać innego rozwiązania. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że odbyło się posiedzenie komisji rewizyjnej na które zaproszeni 

zostali przedstawiciele przewoźników podczas której poruszano wszelkie tematy dotyczące 

omawianego problemu i można było zapoznać się z tematyką posiedzenia i jej wynikami. 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska powiedziała, że kilkakrotnie już przedstawiała Radnym brak 

komunikacji z zarządem komunikacji. Wójt wspomniała również, że większość szkół podlega pod 

Powiat Kłodzki, a Gmina Nowa Ruda nie będzie wyręczać Powiatu w transporcie szkolnym. Wójt 

Gminy Adrianna Mierzejewska podkreśliła, że Gmina podjęła wszelkie kroki w działaniu. 

Radny Gminy Nowa Ruda Kamil Sawicki dopowiedział do przedmówczyni aby jeszcze trochę 

poczekać na opinię Komisji Rewizyjnej Powiatu Kłodzkiego bądź sesję. 



 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że termin sesji Rady Powiatu przypada na 

dzień 28 września 2020 roku. 

Ad.V Przewodnicząca Rady poinformowała o odbyciu się szkolenia na programie e-sejsa. 

Ad.VI Wobec braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku sesji, o godz. 1315 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła XXII sesję Rady Gminy Nowa Ruda. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Iwona Stańczyk 

/Przewodnicząca Rady Gminy – Bożena Sołek Muzyka/ 

W dokumencie dokonano wyłączenia informacji dotyczących danych osobowych oraz stanowiących tajemnicę 

przedsiębiorstwa na podstawie następujących przepisów: 

a. art.36 ustawy z dnia 29.08.1997 roku o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1330, 1669), 

b. art.5 ust.2 ustawy z dnia 06.09.2001 roku o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2014 roku, 

poz.782 z późn. zm.), 

c. art.11 ust.4 ustawy z dnia 16.04.1993 roku o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz.U. Z 2019 roku, 

poz.1010). 

Wyłączenia dokonała Iwona Stańczyk – insp. ds. rady gminy. 


